
1 

 

Protokół Nr 5/2025 

posiedzenia Komisji  

ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych  

z 19 marca 2025 r.  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych, p. Jarosław Słoma otworzył 

posiedzenie Komisji, a następnie przywitał członków Komisji ds. Mniejszości Narodowych  

i Etnicznych, a także zaproszonych gości. Następnie stwierdził wymagane quorum. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1. p. Jarosław Słoma - Przewodniczący Komisji, 

2. p. Teresa Astramowicz-Leyk, 

3. p. Magdalena Hoffleit, 

4. p. Zbigniew Homza, 

5. p. Bogusława Orzechowska. 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

p. Robert Turlej. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji otrzymali porządek posiedzenia,  

a następnie przedstawił planowany przebieg obrad. Kolejno zapytał, czy są uwagi do proponowanego 

porządku posiedzenia. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 członków Komisji, przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0. 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja o ofertach złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadań 

publicznych Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z zakresu działalności 

na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych przez organizacje pozarządowe oraz 

podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2025 roku. 

4. Przyjęcie Planu Pracy Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych na 2025 rok.  

5. Zatwierdzenie Protokołu nr 4/2024 z 11 grudnia 2024 r.   

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Informacja o ofertach złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na realizację 

zadań publicznych Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z zakresu 

działalności na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych przez organizacje 

pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2025 roku. 

 

Przewodniczący Komisji oddał głos Zastępcy Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji,  

p. Jakubowi Klepańskiemu z prośbą o przedstawienie ww. informacji.  
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Na wstępie Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański  poinformował, 

że tegoroczny konkurs ofert z zakresu działalności na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych 

został ogłoszony przez Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego w grudniu 2024 r., a nabór 

ofert trwał do 10 stycznia br.  

 

Następnie wskazał, że wpłynęło 25 ofert, z których 3 zostały odrzucone po ocenie formalnej. Podał 

nazwy organizacji, których oferty nie spełniły wymogów formalnych oraz uzasadnił ich odrzucenie. 

Zaznaczył, że wyniki oceny formalnej zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Kolejno poinformował, że Zarząd Województwa powołał komisję konkursową, która po ocenie 

merytorycznej zarekomendowała do dofinansowania 12 ofert na łączną kwotę 160 tys. zł, co stanowi 

cały budżet przeznaczony na realizację zadań z zakresu działalności na rzecz mniejszości 

narodowych i etnicznych. 

 

W dalszej części podkreślił, że oferta musiała uzyskać minimum 21 punktów, aby mogła zostać 

rekomendowana do dofinansowania. Zauważył, że 18 ofert przekroczyło ten próg, ale ze względu  

na dostępny budżet, komisja konkursowa zdecydowała się zarekomendować Zarządowi 

Województwa 12 ofert określając minimalny próg punktowy na poziomie 26 punktów.  

 

Kontynuując wyjaśnił metodologię wyliczenia wielkości proponowanych kwot dotacji. Zwrócił 

uwagę, że jeżeli oferta uzyskała 31 punktów, komisja konkursowa rekomendowała przekazanie 100% 

wnioskowanej kwoty dotacji i dodał, że w tegorocznym naborze ofert pełne dofinansowanie uzyskała 

oferta Środkowo-Europejskiego Centrum Szkolenia Młodzieży na XIII Festiwal Kultury Ukraińskiej 

Ekołomyja w Górowie Iławeckim.  

 

Następnie poinformował, że Zarząd Województwa 11 marca 2025 r. podjął uchwałę w sprawie 

rozstrzygnięcia przedmiotowego konkursu, zgodnie z przedłożoną rekomendacją komisji 

konkursowej. 

 

Zauważył, że w porównaniu do ubiegłego roku, liczba złożonych ofert wzrosła z 22 do 25, 

dofinansowanie otrzymało 12 ofert (w 2024 r. było ich 16), ponadto budżet na ten rok wyniósł  

160 tys. zł, w porównaniu do 150 tys. zł w roku poprzednim.  

 

Wyjaśnił, że obecnie trwa aktualizacja ofert przez wnioskodawców w celu dostosowania kosztorysów 

do wysokości otrzymanej dotacji.  

 

Radny Zbigniew Homza poprosił o informację dotyczącą trzech ofert, które zostały odrzucone  

na etapie oceny formalnej oraz zapytał, kto wyznaczył minimalny próg do dofinansowania  

na poziomie 21, a następnie zwiększył ten próg do 26 punktów. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański wyjaśnił, że próg  

21 punków był zapisany w ogłoszeniu konkursowym, jednak ze względu na ograniczony budżet  

w stosunku do wnioskowanych kwot dotacji, komisja konkursowa postanowiła ograniczyć liczbę 

beneficjentów, co umożliwiło zwiększenie wysokości przyznawanych dotacji. Zwrócił uwagę, że 

organizacje pozarządowe, otrzymując znacznie mniejsze dotacje, często napotykają trudności w 

realizacji zaplanowanych zadań. 

Mając to na uwadze, komisja konkursowa rekomendowała dofinasowanie ofert, które uzyskały  

co najmniej 26 punktów, co skutkowało tym, że najmniejsza przyznana dotacja wyniosła 70% 

wnioskowanej kwoty. 

Następnie powtórzył, które z organizacji nie spełniły wymogów formalnych i podał uzasadnienie ich 

odrzucenia.  



3 

 

Radna Bogusława Orzechowska poprosiła o informację, które oferty uzyskały co najmniej  

21 punków, ale nie otrzymały dofinansowania. Zauważyła, że nie akceptuje argumentacji,  

iż organizacje, które otrzymają mniej niż połowę wnioskowanej kwoty, będą miały problemy  

z realizacją zadania. Podkreśliła, że organizacje, otrzymując mniejszą kwotę, będą starały się 

uzupełnić brakujące środki. Z kolei te, które nie otrzymają żadnej dotacji, z pewnością nie będą  

w stanie zrealizować swoich projektów. 

 

Pełnomocnik Marszałka ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych, p. Aneta Brzyska zwróciła 

uwagę, że komisja konkursowa musiała działać w ramach ustalonego budżetu konkursu. 

 

Radny Zbigniew Homza przypomniał, że wnioskował o zwiększenie środków na wsparcie 

mniejszości narodowych i etnicznych w budżecie województwa w 2025 roku do kwoty 300 tys. zł.  

Następnie poprosił o odpowiedzi na poniższe pytania dotyczące: 
1. składu Komisji Konkursowej opiniującej oferty na realizację zadań publicznych Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z zakresu działalności na rzecz mniejszości 

narodowych i etnicznych w 2025 roku; 

2. podstawy prawnej wskazującej na możliwość zwiększenia progu punktowego dla ofert  

do dofinansowania z 21 do 26 punktów; 

3. braku dofinansowania ofert, które uzyskały próg 21 punktów, w tym ofert takich jak „Barwy 

Kultury Ukraińskiej” w Baniach Mazurskich czy „Etno-Wędrówka 2025 Magiczna Noc 

Kupały” w Kruklankach. 

 

Kontynuując radny Zbigniew Homza wyraził opinię, że dotację powinny otrzymać wszystkie 

organizacje, które spełniły wymogi formalne i uzyskały co najmniej 21 punktów.  

 

W pierwszej kolejności Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański 

odniósł się do pytania radnej Bogusławy Orzechowskiej i wyjaśnił, że 8 ofert przekroczyło 

minimalny próg punktowy określony w ogłoszeniu konkursowym, tj. 21 punktów, ale nie zostały one 

wybrane do realizacji z powodu braku środków finansowych. Dodał, że ww. oferty wskazano  

w załączniku nr 2 do uchwały Zarządu Województwa z 11 marca 2025 r.  

 

Kolejno przeszedł do kwestii poruszonych przez radnego Zbigniewa Homzę. W pierwszej kolejności 

przedstawił skład osobowy komisji konkursowej powołanej do oceny merytorycznej ofert z zakresu 

działalności na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych. Następnie wyjaśnił, że komisja 

konkursowa zdecydowała się na podniesienia progu punktowego z 21 do 26 punktów w związku  

z ograniczonym budżetem oraz chęcią przyznania wyższych dotacji. Podkreślił, że komisja 

konkursowa ma charakter opiniodawczy dla Zarządu Województwa, a jej opinie nie są wiążące, 

chociaż jak pokazuje praktyka, rekomendacje komisji konkursowej są bardzo istotne dla Zarządu 

Województwa.  

 

W dalszej części Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański zauważył, 

że niejednokrotnie pojawia się dylemat, czy udzielić większej liczby dotacji w mniejszych kwotach, 

czy przyznać mniej dotacji, ale w wyższych kwotach, co zdecydowanie wpłynie na jakość 

realizowanych zadań. Dodał, że doświadczenie Departamentu Kultury i Edukacji, który obsługuje 

przedmiotowy konkurs (m.in. zawiera i rozlicza umowy), pokazuje, że organizacje pozarządowe, 

które otrzymują niewielki procent wnioskowanej kwoty dotacji, często zmagają się z problemem 

aktualizacji budżetu oferty oraz trudnościami w utrzymaniu wskaźników rezultatów zadania, które 

zostały określone w pierwotnej wersji oferty. 

 

Następnie Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański poruszył temat 

wysokości budżetu na wsparcie mniejszości narodowych i etnicznych w 2025 roku. Poinformował, 

że do Departamentu Kultury i Edukacji wpływały wnioski Komisji ds. Mniejszości Narodowych  
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i Etnicznych w sprawie zwiększenia środków finansowych w budżecie województwa na działalność 

mniejszości narodowych i etnicznych. Wskazał, że jeden z wniosków wpłynął w marcu ubiegłego 

roku, a zawnioskowana przez Komisję kwota, tj. 200 tys. zł, została uwzględniona w projekcie 

budżetu. Następnie dodał, że kolejny wniosek o zaplanowanie budżetu w wysokości 300 tys. zł 

wpłynął po złożeniu projektu budżetu na 2025 rok. Wyjaśnił, że ostatecznie w projekcie budżetu na 

2025 rok została zapisana kwota 160 tys. zł (wzrost o 10 tys. zł), ponieważ wzięto pod uwagę 

wykonanie budżetu dla mniejszości narodowych i etnicznych za 2024 roku. Nadmienił, że budżet ten 

wynosił 150 tys. zł, przy czym odnotowano dwie rezygnacje organizacji pozarządowych  

z udzielonych dotacji, które stanowiły aż 20% budżetu. 

 

Radna Magdalena Hoffleit zwróciła uwagę, że na posiedzeniu Komisji ds. Mniejszości Narodowych 

i Etnicznych, które miało miejsce w grudniu ub.r., podczas dyskusji na temat budżetu województwa 

warmińsko-mazurskiego na 2025 rok, Skarbnik Województwa zadeklarowała, że jeżeli pojawi się 

potrzeba dodatkowych środków finansowych na zadania mniejszości narodowych i etnicznych, 

budżet na te zadania zostanie zwiększony.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji zaproponował, aby ponowić wniosek do Zarządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego o zwiększenie do 300 tys. zł środków na wsparcie mniejszości narodowych 

i etnicznych w budżecie województwa w 2025 roku (przy najbliższej nowelizacji budżetu), w celu 

zapewnienia odpowiednich kwot na realizację zadań, które nie zostały uwzględnione w obecnym 

rozdaniu konkursowym.  

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk zapytała, dlaczego w projekcie budżetu na 2025 rok  

nie uwzględniono kwoty 200 tys. zł, zgodnie z wnioskiem Komisji z marca ub.r. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański wyjaśnił, że kwota  

200 tys. zł nie została zapisana w budżecie, ponieważ nie wykorzystano całej kwoty budżetu z 2024 

roku.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, na jaką łączną kwotę dotacji wnioskowały organizacje 

pozarządowe na realizację zadań z zakresu działalności na rzecz mniejszości narodowych  

i etnicznych w 2025 roku.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański poinformował,  

że wnioskowana kwota dotacji wyniosła 399 686 zł.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji poprosił o informację, na jaką kwotę wnioskowały organizacje 

pozarządowe, które otrzymały dofinansowanie. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański wyjaśnił, że była to kwota 

188 036 zł.  

 

Radny Zbigniew Homza zaznaczył, że ma świadomość, że istnieje wiele różnych organizacji 

pozarządowych, ale nieprzyznanie środków na takie imprezy, jak Regionalny Ukraiński Jarmark 

Folklorystyczny „Z Malowanej Skrzyni”, „Etno-Wędrówka Magiczna Noc Kupały” czy „Barwy 

Kultury Ukraińskiej”, które na stałe wpisały się w kalendarz wydarzeń regionu, jest dużym błędem.  

Następnie zapytał, kto wybrał komisję konkursową opiniującą oferty z zakresu na działalności  

na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych oraz czy w jej skład wchodził przedstawiciel 

mniejszości ukraińskiej. 
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Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański wyjaśnił, że Komisję 

Konkursową powołał Zarząd Województwa, a do jej składu były wskazane trzy osoby reprezentujące 

organizacje pozarządowe (jedna z nich musiała zrezygnować z uwagi na konflikt interesów).  

Radna Teresa Astramowicz-Leyk odniosła się do braku dofinansowania dla XXXVII Regionalnego 

Ukraińskiego Jarmarku Folklorystycznego „Z Malowanej Skrzyni” i zwróciła uwagę, że mniejszość 

ukraińska nie ma pracownika, który mógłby wesprzeć Związek Ukraińców w przygotowaniu oferty 

konkursowej. Następnie zapytała, kto z Urzędu Marszałkowskiego kontaktował się z mniejszością 

ukraińską w sprawie uzupełnienia brakującego podpisu osoby upoważnionej na potwierdzeniu 

złożenia oferty, co spowodowało, że oferta nie przeszła oceny formalnej.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański wyjaśnił, że do bieżącego 

kontaktowania się z wnioskodawcami zostali specjalnie wyznaczeni pracownicy Departamentu 

Kultury i Edukacji. Dodał, że wnioskodawcy otrzymują informację na temat konieczności 

uzupełnienia oferty zarówno w Biuletynie Informacji Publicznej, jak i poprzez platformę Witkac.pl. 

Ponadto pracownicy dodatkowo wysyłają wiadomości dotyczące uzupełnienia złożonej oferty.  

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk poprosiła o podanie nazwiska pracownika, który dzwonił  

i rozmawiał z przedstawicielem mniejszości ukraińskiej.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański wyjaśnił, że nie jest  

w stanie na bieżąco odpowiedzieć na to pytanie. 

 

Pełnomocnik Marszałka ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych, p. Aneta Brzyska wskazała,  

że platforma Witkac.pl służy do komunikacji urzędów z organizacjami pozarządowymi. 

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk zaznaczyła, że wspomniana platforma nie jest właściwym 

narzędziem do komunikowania się ze starszym pokoleniem Ukraińców i chciała wiedzieć, czy ktoś 

kontaktował się z mniejszością ukraińską w sprawie uzupełnienia brakującego podpisu  

w złożonej ofercie. Poprosiła o wyjaśnienie tej kwestii na piśmie.  

 

Radna Bogusława Orzechowska poruszyła temat oferty złożonej przez Towarzystwo Przyjaciół 

Wilna i Ziemi Wileńskiej w Olsztynie, która uzyskała ponad 21 punktów, co kwalifikowało ją  

do dofinasowania, ale nie przekroczyła progu 26 punktów.  

Ponadto zapytała o organizację pozarządową pod nazwą Sala Parafialna, która otrzymała dotację  

na „Jarmark pod egidą pisanki”.  

 

Pełnomocnik Marszałka ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych, p. Aneta Brzyska 

poinformowała, że jest to organizacja mniejszości ukraińskiej działająca przy cerkwi w Olsztynie.  

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk zapytała, jakiego rodzaju były braki formalne w ofercie Parafii 

Ewangelicko-Augsburskiej w Kętrzynie pod nazwą „Wielcy Mazurzy – od Mistrza po Poetę”. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański poinformował,  

że powyższa oferta otrzymała dofinansowanie z innego obszaru, tj. z zakresu kultury i ochrony 

dziedzictwa kulturowego, ponieważ statutowo wpisywała się w ten obszar.  

 

Radny Zbigniew Homza poprosił o podanie rozwiązania zaistniałej sytuacji, aby imprezy, które  

na stałe wpisały się w kalendarz imprez regionu, mogły zostać dofinansowane w otwartym konkursie 

ofert. 
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Pełnomocnik Marszałka ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych, p. Aneta Brzyska zwróciła 

uwagę, że na 12 dofinansowanych ofert, 7 jest z zakresu działalności na rzecz mniejszości 

narodowych i etnicznych.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Jakub Klepański odniósł się do wypowiedzi 

radnego Zbigniewa Homzy i poinformował, że przede wszystkim należałoby dokonać zmian  

w budżecie i zapewnić dodatkowe środki na dotacje konkursowe oraz ogłosić kolejny konkurs  

z zakresu działalności na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych.  

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk zaproponowała, aby pracownicy obsługujący powyższy konkurs, 

poza dostępnymi komunikatorami, kontaktowali się również telefonicznie z przedstawicielami 

mniejszości narodowych i etnicznych.  

 

Przewodniczący Komisji przyznał, że sytuacja jest niepokojąca i nie miała dotychczas miejsca. 

Zaproponował, aby członkowie Komisji ponownie zwrócili się do Zarządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z wnioskiem o zwiększenie środków na wsparcie mniejszości narodowych 

i etnicznych w budżecie województwa na 2025 rok do kwoty 300 tys. zł (podczas najbliższej sesji 

Sejmiku) oraz o ponowne ogłoszenie konkursu ofert dla organizacji pozarządowych z zakresu 

działalności na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych.  

Wniosek przyjęto jednogłośnie.  

 

4. Przyjęcie Planu Pracy Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych na 2025 rok.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że radna Teresa Astramowicz-Leyk zaproponowała 

uwzględnienie w Planie Pracy wspólnego posiedzenia Komisji ds. Mniejszości Narodowych  

i Etnicznych Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z Parlamentarną Komisją Mniejszości 

Narodowych i Etnicznych, wg ustalonego terminu.  

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uchwałę  

w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych na 2025 rok.  

 

Za pozytywnym przyjęciem ww. uchwały głosowało 5 Członków Komisji, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0. 

      

 Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 1 

 

5. Zatwierdzenie Protokołu nr 4/2024 z 11 grudnia 2024 r.   

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do Protokołu Nr 4/2024 posiedzenia Komisji  

ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych, które odbyło się 11 grudnia 2024 r. W związku  

z brakiem uwag zarządził głosowanie.  

Za pozytywnym przyjęciem ww. Protokołu głosowało 4 członków Komisji, przeciw – 0,  

wstrzymało się – 1. 

 

6. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji oddał głos radnemu Zbigniewowi Homzie, który zwrócił się do członków 

Komisji z prośbą o wsparcie mieszkańców gminy Komańcza w sprawie odzyskania dzwonu 

cerkiewnego, który został odkopany w 2023 roku, a obecnie znajduje się w depozycie Muzeum 

Budownictwa Ludowego w Sanoku. Dzwon miałby zostać przekazany z powrotem do cerkwi 

greckokatolickiej w miejscowości Kulaszne, gdzie mógłby służyć społeczności gminy Komańcza. 

Komisja zgodziła się wystosować pismo do Wiceministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego  

w ww. sprawie oraz jednogłośnie poparła inicjatywę wójta i mieszkańców gminy Komańcza.  
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Następnie Przewodniczący Komisji poinformował, że 22 marca br. w Giżycku, Kętrzynie i Olsztynie 

odbędą się imprezy związane z Regionalnymi Dniami Szewczenkowskimi. Zaprosił do udziału  

w ww. obchodach.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji, p. Jarosław Słoma podziękował członkom 

Komisji za udział w obradach. Następnie zamknął posiedzenie Komisji ds. Mniejszości Narodowych 

i Etnicznych w dniu 19 marca 2025 r.  

 

 

         Przewodniczący Komisji 

       ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych 

 

 

               Jarosław Słoma 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Beata Kantolak 
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 Załącznik nr 1 do Protokołu Nr 5/2025 

posiedzenia Komisji ds. Mniejszości 

Narodowych i Etnicznych  

w dniu 19 grudnia 2024 r.  

 

 

Uchwała Nr 5/4/25 

Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych 

Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

z dnia 19 marca 2025 r. 

 

w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok. 

 

Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm.) uchwala się, co następuje:  

 

§ 1. 

 

Przyjmuje się Plan Pracy Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

 

     § 2. 

 

Upoważnia się Przewodniczącego Komisji, w uzasadnionych przypadkach, do wprowadzenia zmian 

w przyjętym planie pracy. 

§ 3. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji. 

 

§ 4. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji ds. Mniejszości Narodowych  

i Etnicznych 

 

             Jarosław Słoma 
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Załącznik do Uchwały Nr 5/4/25 Komisji  

ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia  

19 marca 2025 r. 
 

Plan Pracy  

Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

na 2025 r. 

 

STYCZEŃ: przerwa zimowa 

LUTY:  --- 

MARZEC: 

1. Informacja o ofertach złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadań 

publicznych Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z zakresu działalności  

na rzecz mniejszości narodowych i etnicznych przez organizacje pozarządowe oraz podmioty 

wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

w 2025 roku 

2. Przyjęcie Planu Pracy Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych na 2025 rok.  

3. Sprawy bieżące. 

 

KWIECIEŃ/MAJ: 

1. Informacja na temat planowanych inicjatyw związanych z obchodami 500-lecia Hołdu 

Pruskiego na terenie województwa warmińsko-mazurskiego.  

2. Sprawy bieżące. 

 

CZERWIEC: 

1. Informacje na temat ostatecznych wyników Narodowego Spisu Powszechnego 2021 dot. 

mniejszości narodowych i etnicznych na terenie województwa warmińsko-mazurskiego.  

2. Sprawy bieżące. 

 

LIPIEC: przerwa letnia 

 

SIERPIEŃ/WRZESIEŃ: 

1. Zapoznanie się z działalnością mniejszości niemieckiej z terenu województwa warmińsko-

mazurskiego. 

2. Udział w imprezach organizowanych przez stowarzyszenia mniejszości narodowych  

i etnicznych. 

3. Sprawy bieżące. 

 

PAŹDZIERNIK/LISTOPAD: 

1. Informacja o wykorzystaniu środków z budżetu województwa warmińsko-mazurskiego 

przeznaczonych na działalność mniejszości narodowych i etnicznych w 2025 roku. 

2. Sprawy bieżące. 
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GRUDZIEŃ: 

1. Uchwalenie budżetu Województwa na 2025 rok.  

(temat wiodący z planu pracy Sejmiku) 

2. Sprawy bieżące.  

 

Wspólne posiedzenie Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z Parlamentarną Komisją Mniejszości Narodowych 

i Etnicznych – wg ustalonego terminu.  

 

 

 

 

 

 

 


